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De commissie Algemeen Bestuur in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017 
 

Onderwerp: 
 

Extra budget voor herstel- en aanpassingswerkzaamheden Gemeentehuis 
 
Reden om onderwerp op agenda te plaatsen: 
 
Met de brief met kenmerk U17.13900 en titel ‘gemeentehuis Lansingerland’ bericht het college  over 
de ‘verbeteringen’ aan het gemeentehuis. Met zo’n neutrale titel lees je er in de veelheid aan 
onderwerpen op het RIS zomaar over heen. Verder is 20 maart in de commissie Algemeen Bestuur 
afgesproken te spreken over herstel en aanpassingen van het gemeentehuis. De titel van de brief had 
bijvoorbeeld moeten zijn: 
‘College verzoekt extra budget voor herstel- en aanpassingswerkzaamheden gemeentehuis’. 
 
Wij onderschrijven dat met gegeven budgetten de gewijzigde marktomstandigheden en dito prijzen  
niet ten koste mogen gaan van de kwaliteit. 

- Echter bij veruit de grootste herstelpost – de gevel - blijkt nu dat de houtaantasting en 
vochtigheid nog veel verder is uitgebreid dan was verwacht. Dit had bij het akkoord van de 
raad van 30 maart 2017 toch bekend moeten zijn!? Er komt nóg een forse 
kostenoverschrijding aan. 

- Verder kondigt het college de volgende kostenoverschrijdingen aan: 
- MIVA lift + 14% (+ € 20.000) 
- Sneeuwvanger + 13% (+€ 10.000) 
- Hellingbaan + 74% (+ € 25.000) 

- Kortom nu zijn al € 55.000 meerkosten bekend; bij het gevelherstel spant het er om. 
 

Vanzelfsprekend zijn wij het eens met: “Het college zal een maximale inspanning doen om de huidige 

geprognotiseerde overschrijding van € 55.000,terug te brengen”. Wel blijft onduidelijk of de inkoop en 
de kostenramingen correct zijn uitgevoerd, de verschillen zijn erg groot, vooral bij de hellingbaan. 
 
De vragen die blijven zijn: 

- Worden de dreigende meerkosten gevelherstel betrokken bij terugbrengen overschrijding?  
- Hoe groot schat het college de kans voor het terugbrengen van de € 55.000 in? 
- Kan de hellingbaan opgeofferd worden nu de kosten zoveel hoger uitkomen. 
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